
خبر کوتاهاخبار
رئیس قوه قضائیه :

مردم نمی پذیرند که یک فساد مشابه چند بار تکرار شود

سالاری مطرح کرد؛

آغاز نهضت پارکینگ سازی در پایتخت

وزیر بهداشت:

تحقیقات باید بتواند از هزینه های نظام سلامت کشور بکاهد

سعادتی در نشست دبیرخانه منطقه ای طرح ارتقای فرهنگی آپارتمان نشینی در منطقه 12 تأکید کرد:

ضرورت توجه به بومی سازی طرح های فرهنگی

رئیس قوه قضائیه گفت: مردم نمی پذیرند که 
یک فساد مشابه برای چند بار در جامعه تکرار شود؛ 

باید ریشه های مفاسد خشکانده شوند.
رسانه  مرکز  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
در  رئیسی  سیدابراهیم  الله  آیت  قضائیه،  قوه 
که  جرم  وقوع  از  پیشگیری  عالی  شورای  جلسه 
بیان  با  شد،  برگزار  بهمن(   ۲۸( شنبه  سه  امروز 
و  اجتماعی  اقتصادی،  سیاسی،  تصمیمات  اینکه 
با نگاه پیشگیرانه و کاهش آسیب ها  باید  فرهنگی 
دستگاه ها  همه  افزود:  باشد،  همراه  ناهنجاری ها  و 
از وقوع جرم دارند؛  در کشور مأموریت پیشگیری 
مأموریت  بدون  را  مدیریتی  و  دستگاه  نمی توان 

پیشگیری از وقوع جرم تصور کرد.
از برگزاری جلسه شورای عالی  رئیسی هدف 
و  دستگاه ها  هماهنگی  را  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
گفت:  و  دانست  زمینه  این  در  مختلف  نهادهای 
با  جرم  وقوع  از  پیشگیری  عالی  شورای  جلسات 
که  مرتبط  نهادهای  و  قوه  سه  نمایندگان  شرکت 
قانون آن ها را مشخص کرده تشکیل می شود و این 
شورا وظیفه دارد سازوکاری برای کاهش جرم در 

کشور ایجاد کند.
رئیس قوه قضائیه گفت: برای نظام اسلامی ما 
که بیش از ۴۰ سال از آن می گذرد و هم در نگاه 
جهانیان توفیقات بسیاری داشته و هم افق روشنی 
را پیش روی خود می بیند، زیبنده نیست که نرخ 

جرایم در آن بالا داشته باشد.
دانشگاه ها،  مسئولیت  به  اشاره  با  رئیسی 
صاحبان  و  نویسندگان  علما،  خطبا،  حوزه ها، 
جامعه،  تربیتی  و  اخلاقی  مسائل  حوزه  در  رسانه 
اصلی  ریشه های  جز  را  فرهنگی  و  تربیتی  مسائل 
نظام اسلامی عنوان کرد و اظهار داشت: هر اندازه 
معنویت و اخلاق در جامعه افزایش پیدا کند، آمار 

جرم و جنایت کاهش می یابد.
عنوان  به  را  خودکنترلی  قضائیه  قوه  رئیس 
کارآمدترین نظام مراقبتی عنوان کرد که در نتیجه 
باره  همین  در  و  می آید  وجود  به  مداری  اخلاق 
قبل  اداری  یک ساختار  در  فردی  اگر  کرد:  تاکید 
از هر مسئله ای خود را در محضر پروردگار متعال 

اخلاق  گسترش  لذا  نمی شود  جرم  مرتکب  ببیند، 
و  آسیب ها  کاهش  زمینه های  از  یکی  معنویت  و 

جرم ها در جامعه است.
برای  عاملی  را  اداری  فساد  مقوله   رئیسی 
کرد  ذکر  کشور  دلسوزان  و  مدیران  مردم،  نگرانی 
اداری در  ارتقا سلامت  قانون  به اصلاح  اشاره  با  و 
مجلس شورای اسلامی و ابلاغ آن از سوی رئیس 
اجرایی  قانون  این  ابعاد  همه  اگر  گفت:  جمهور، 
نظام  سلامت  ارتقا  جهت  در  بزرگ  گامی  شود، 

اداری برداشته خواهد شد.
رئیس قوه قضائیه توافق بر »اجرای قانون« را 
مسیر صحیح اجرای عدالت دانسته و افزود: اجرای 
قانون مسأله ای است که هر خط و جناح و جریان 
و  کند  توافق  آن  بر  می تواند  قوه ای  هر  و  سیاسی 

خود را موظف و ملزم به اجرای آن بداند.
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه هیچکس نباید 
به  بدهد،  خود  به  را  قانون  نقض  اجازه  کشور  در 
نشدن  اجرا  به  نسبت  جلسه  اعضا  برخی  گزارش 
هوای  قانون  و  توسعه  برنامه  احکام  از  بخش هایی 
هوای  قانون  موضوع  در  افزود:  و  کرد  شااره  پاک 
از  بخشی  که  بود  مصوب  قانون  یک  این  پاک، 
بخشی  و  کردند  عمل  خود  وظایف  به  دستگاه ها 

دیگر دچار ترک فعل شدند. نتیجه این ترک فعل ها 
وضعیت  شاهد  ما  سال  هر  در  که  می شود  همین 

تکراری سال های قبل هستیم.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با تاکید بر لزوم ریشه 
راهکارهای  از  یکی  به عنوان  بروز مفاسد   یابی علل 
پیشگیری از وقوع جرم گفت: هر زمان که در راستای 
رفع علت های وقوع جرم حرکت شود، معلول ها هم از 
بین خواهند رفت. برای مردم قابل قبول نیست که یک 
تخلف یکسان برای دو، سه یا چهار مرتبه تکرار شود. 
اگر ریشه ها به درستی شناخته و خشکانده شود دیگر 

فساد زمینه بروز پیدا نخواهد کرد.
رئیسی همچنین تاکید کرد که باید اولویت ها در 
طرح »تعیین ساز و کار و نحوه مشارکت قوای سه گانه 
در پیشگیری از فساد اقتصادی و اداری« تعیین شده 
و برای هرکدام راهکارهای مشخصی پیش  بینی شود.

اینکه شورای عالی  با بیان  رئیس قوه قضائیه 
قوانینی  اجرای  دنبال  به  جرم،  وقوع  از  پیشگیری 
به  را  آن ها  اسلامی  شورای  مجلس  قبلًا  که  است 
موفقیت  در  پیگیری  سهم  است،  رسانده  تصویب 
اجرای قوانین را بیشتر از تصمیم گیری و سندسازی 
دانست و گفت: باید در شورای عالی پیشگیری از 

وقوع جرم، اجرای قانون مطالبه و پیگیری شود.

رئیسی بر لزوم زمانبندی برنامه های گنجانده 
شده در طرح »تعیین ساز و کار و نحوه مشارکت 
و  اقتصادی  فساد  از  پیشگیری  در  گانه  سه  قوای 
خط  باید  مدیران  گفت:  و  کرد  تاکید  اداری« 
قرمزهایی که قانون برای آن ها مشخص کرده است 

را بسیار جدی بگیرند.
پیش از سخنان رئیس قوه قضائیه، »محمدباقر 
وقوع جرم  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون  الفت« 
قوه قضائیه با بیان اینکه نسخه نهایی طرح »تعیین 
در  گانه  سه  قوای  مشارکت  نحوه  و  کار  و  ساز 
 ۱۲ دارای  اداری«  و  اقتصادی  فساد  از  پیشگیری 
که  است  اجرایی  گام   ۱۱۱ و  اقدام   ۱۲۷ راهبرد، 
بینی  پیش  عملیاتی  برنامه  چندین  راهبرد،  برای 
مستندات  راهبرد،  هر  برای  که  گفت  است،  شده 

قانونی آورده شده است.
طرح  گانه   ۱۲ راهبردهای  تشریح  در  وی 
تعیین ساز و کار و نحوه مشارکت قوای سه گانه در 
پیشگیری از فساد اقتصادی و اداری گفت: »شفاف 
سازی گردش اطلاعات مالی و اداری در دستگاه های 
اجرای و تسهیل و روانسازی افراد ذی ربط به آن«، 
»جلوگیری از تعارض و تزاحم منافع«، »جلوگیری 
معاملات  در  تبعیض  و  انحصار  و  رانت  ایجاد  از 
دستگاه های اجرایی«، »تقویت مسئولیت پذیری در 
انجام تکالیف قانونی و حفظ بیت المال و پاسخگویی 
مقامات، مدیران و کارکنان در کشف و اعلام جرایم و 
تخلفات با دستگاه های ذی ربط«، »افزایش مشارکت 
و  رسانه ها  نهاد،  مردم  سازمان های  جامعه،  آحاد 
شرکت های خصوصی در افشاگری فساد«، »افزایش 
»ارتقای  فساد«،  از  پیشگیری  در  آگاهی  نشر  و 
بسترهای شناسایی خدمت گیرندگان و بهره برداران 
حقیقی و حقوقی از خدمات و تسهیلات در بخش 
ظرفیت  از  مؤثر  »استفاده  غیردولتی«،  و  دولتی 
هیأت  و  کمیسیون ها  در  قضائیه  قوه  نمایندگان 
رضایت  افزایش  و  سازمانی  انگیزش  »ارتقای  ها«، 
شغلی کارکنان«، »بازنگری و اصلاح ساختار و ایجاد 
بهبود  و  »ارتقا  همچنین  و  سازمانی«  ساختارهای 
فرآیند رسیدگی های قضائی در محاکم قضائی«، این 

راهبردها را تشکیل می دهند.

از  پس  گفت:  تهران  شهر  شورای  عضو 
سازمان  با  تعامل  در  توانستیم  مکرر  پیگیری های 
ساختمان هایی  تا  کنیم  اقناع  را  آنها  اسناد،  ثبت 
که کسری پارکینگ دارند، بتوانند در جای دیگری 

پارکینگ بگیرند.
محمد سالاری در توضیح طرح یک فوریتی 
و  برنامه  و  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون های 
برنامه  ارایه  به  شهرداری  »الزام  بر  مبنی  بودجه 
شهر  در  عمومی  پارکینگ  احداث  عملیاتی 
رویکرد  با  سطحی  زیر  پارکینگ های  و  تهران 
طی  را  طرح  این  موضوع  ما  افزود:  مشارکتی«، 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  گذشته  ماه  چندین 
در  پارک  جای  کردن  پیدا  برای  نگرانی  دادیم، 
مهم ترین  از  یکی  تهران  شهر  خیابان های  سطح 
تهرانی  شهروندان  امروز  مشکلات  و  چالش ها 

است.
معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
شهری  تهران،  داد:  ادامه  تهران  شهر  شورای 
خودرو  توجهی  قابل  تعداد  و  است  محور  خودرو 

موضوع  این  و  دارند  حضور  شهر  سطح  در 
ابر  از  یکی  به  ماشین  پارک  جای  شده،  موجب 
از  بسیاری  عملًا  و  شود  تبدیل  شهر  چالش های 
و  توقفگاه شده اند  به  تبدیل  و خیابان ها  کوچه ها 

تردد در آنها به سختی صورت می گیرد.
اتخاذ  خوب  تصمیمات  به  اشاره  با  سالاری 
معضل،  این  رفع  برای  پنجم  توسط شورای  شده 
تهران  تصمیمی، شهرداری  ما طی  داشت:  اظهار 
پارکینگ های  تامین  به  نسبت  کردیم  ملزم  را 
هم  منظور  این  برای  و  کند  اقدام  محله ای 
کل  است  مکلف  شهرداری  که  کردیم  اعلام 
در  پارکینگ  کسری  از  حاصل  درآمدی  منابع 
ندارند  پارکینگ  تامین  امکان  که  ساختمان هایی 
را پس از واریز در حسابی جداگانه، صرفاً در این 

حوزه هزینه کند.
یکی  کرد:  اضافه  تهران  شهر  شورای  عضو 
در  ما  گرفته  صورت  که  خوبی  اقدامات  از  دیگر 
از  پس  که  اینست  معماری  و  شهرسازی  حوزه 
با سازمان  تعامل  توانستیم در  پیگیری های مکرر 

تا ساختمان هایی  کنیم  اقناع  را  آنها  اسناد،  ثبت 
جای  در  بتوانند  دارند،  پارکینگ  کسری  که 
دیگری پارکینگ بگیرند و سند نیز برای آنها زده 
شود. طرح تفصیلی این زمینه را فراهم کرده بود 
داشت،  پارکینگ  کسری  ساختمانی  یک  اگر  که 
بتواند در شعاع ۲۵۰ متری این کسری را جبران 
بود  نشده  فراهم  آن  سند  ثبت  سازوکار  اما  کند 
که خوشبختانه ما توانستیم این موضوع را محقق 

کنیم.
سازی  پارکینگ  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
قابل  ارقام  و  اعداد  و  دارد  اقتصادی  توجیه 
می شود،  مطرح  آن  فروش  خرید  برای  توجهی 
گفت: اکنون هم سرمایه گذاران بخش خصوصی 
و  دارند  اقتصادی  انگیزه  سازی  پارکینگ  برای 
مغفول  ظرفیت های  از  مجموعه ای  شهرداری  هم 
که  دارد  را  سطحی  زیر  فضاهای  جمله  از  مانده 
توسعه  کشورهای  کند.  بالفعل  را  آنها  می تواند 
تامین  برای  سطحی  زیر  فضاهای  از  یافته 
سرانه های خدماتی و پارکینگ استفاده می کنند.

شهرداری  »الزام  طرح  به  اشاره  با  سالاری 
پارکینگ عمومی  برنامه عملیاتی احداث  ارایه  به 
با  سطحی  زیر  پارکینگ های  و  تهران  شهر  در 
شهرداری  طرح  این  افزود:  مشارکتی«،  رویکرد 
را مجاز می کند، مبتنی بر سازوکارهای قید شده 
تهیه شده  کارشناسی  کار  مبنای  بر  در طرح که 
در  سازی  پارکینگ  نهضت  برای  را  زمینه  است، 
پایتخت فراهم کند و این رویکرد و الگو می تواند 
به  و  کند  پیدا  تعمیم  کشور  شهرهای  سایر  به 
حوزه  شیفت های  پارادایم های  از  یکی  عنوان 
محسوب  دوره  این  در  معماری  و  شهرسازی 
برای  مالی  بار  هیچ  طرح  این  اجرای  شود. 
نیز  درآمد  و  افزوده  ارزش  بلکه  ندارد  شهرداری 
طرح  این  ارائه  از  ما  اصلی  هدف  هرچند  دارد، 
در  خودرو  پارک  نابسامان  وضعیت  ساماندهی 
بخش خصوصی  مشارکت  با  خیابان ها  و  کوچه ها 

و استفاده از فضاهای زیر سطحی شهر است.
بررسی  و  از بحث  این طرح پس  فوریت  یک 
توسط اعضای شورای شهر تهران به تصویب رسید.

در  کشور  های  بیمارستان  وضعیت  به  اشاره  با  بهداشت،  وزیر 
از شرایط  برون رفت  راه  تنها  بهره وری  افزایش  دوران کرونا، گفت: 

سخت است.
سعید نمکی در جشنواره بیمارستان بهره ور، با تاکید بر اهمیت 
بهره وری بیشتر از ظرفیت های بیمارستانی کشور، گفت: بهره وری 
و افزایش بهره وری تنها راه برون رفت از شرایط سخت کشورهای در 
حال توسعه است و باید به فکر انسان توسعه یافته باشیم که عامل 

اصلی توسعه یافتگی است.
به  افزود: امسال سختی  نگاه بهره وری،  با اشاره به کمبود  وی 

لحاظ منابع مالی برای حوزه سلامت بود.
نظام  بهره وری در  بدون  از هزینه های  با گلایه  بهداشت  وزیر 
نظام  از هزینه های  بتواند  باید  سلامت، گفت: تحقیقات در مملکت 

سلامت کشور بکاهد.
نمکی با اشاره به گرفتاری هایی که در زمینه تامین هزینه های 
ندارم  منابع محدود من حق  با  آیا  افزود:  دارد،  دارویی کشور وجود 

انتخاب کنم. 
بخش های  سایر  در  منابع  ساماندهی  ضرورت  بر  تاکید  با  وی 
نخست خدمت  روز  از  که  بود  مسئله ای  این  گفت:  بهداشت،  وزارت 

بنده در مجموعه وزارت بهداشت دنبال شد.
وزیر بهداشت با بیان اینکه امسال سال بسیار سختی در رابطه 
با منابع بود، افزود: البته اینکه امسال حقوق ها افزایش پیدا کرد، یا 
را  کرونا  اینکه  نیفتاد،  عقب  حقوق ها  روز  یک  حتی  یازدهم  ماه  در 
مدیریت کردیم، این که یک میلیارد دلار کمتر از سال بدون کرونا ارز 

گرفتیم و یا ریال هنوز دچار نقصان است،  به روز کردن پاداش معوقه 
بازنشستگان و کارانه پرستاران و...، همه این مسائل ناشی از یک نگاه 
برنامه ریزانه و بهره وری بود و گرنه در این باتلاق به شدت مانده بودیم.

را  وزارتخانه  توانست  حسابگرانه  تفکر  یک  داد:  ادامه  نمکی 
مدیریت کند وگرنه تردید نکنید، اگر با ولنگاری و بدون نگاه آینده 

نگر وارد کار می شدیم حتما زمین می خوردیم.
وی در ادامه به مشکلات دوران کرونا اشاره کرد و گفت: یکی از 
ابزار بهره وری، استفاده مطلوب از امکانات است. در دوران مدیریت 
کرونا، آنچه داشتیم با دیگران قابل مقایسه نبود. درست است که در 

طرح تحول سلامت شاهد افزایش تخت های بیمارستانی بودیم. 
برابر  تا چهار  اروپا سه  در  تخت  به  پرستار  میزان  افزود:  نمکی 
ایران است، اما چه اتفاقی افتاد که بیمار کرونایی پشت در بیمارستان 
نماند. ضمن اینکه هیچ بیمار غیر کرونایی نیز پشت در آی سی یو 

نماند.
وری  بهره  مدیریتی  های  روش  با  اگر  داد:  ادامه  بهداشت  وزیر 
امسال  را  یو  توانستیم ۲۵۰۰ تخت آی سی  پیش نمی رفتیم، نمی 
خدمات  از  مردم  رضایتمندی  ایجاد  بر  تاکید  با  نمکی  کنیم.  اضافه 
سلامت در کشور، تصریح کرد: باید بازخورد عدم رضایتمندی ها را 

ببینیم و اصلاح کنیم.
وزیر بهداشت درباره سامانه مدیریت هوشمند بیمارستانی، گفت: 
این سامانه بی تردید مورد استقبال بخش خصوصی نیز قرار خواهد 

گرفت و امروز آغاز پایلوت آن را در ابعاد ملی اعلام می کنم.
در این مراسم وزیر بهداشت از اپلیکیشن موبایل و نسل پنجم 

سامانه مدیریت هوشمند بیمارستانی رونمایی کرد.
توسعه  بیمارستانی  هوشمند  مدیریت  سامانه  پنجم  نسل  در 
داشبوردهای تخصصی، ماژول مدیریت اطلاعات کرونا، ماژول تبادل 
ماژول  بیماران،  رضایت  ماژول  قانونی،  پزشکی  با  اسناد  الکترونیکی 
مدیریت محتوای آموزشی و ماژول کاهش تصدی گری خدمات مورد 

ارتقا قرار گرفته است.
هوشمند  مدیریت  سامانه  موبایل  نسخه  از  استفاده  همچنین 
افزایش  زیادی  حد  تا  را  سامانه  اطلاعات  به  دسترسی  بیمارستانی، 
می دهد و هر یک از کاربران سامانه با استفاده از گوشی تلفن همراه 
خود می توانند در یک بستر امن و رمز گذاری شده بر اساس سطح 
مکان  هر  و  زمان  هر  در  سامانه  اطلاعات  به  شده  تعریف  دسترسی 

دسترسی داشته باشند.

شهردار منطقه ۱۲ در نشست دبیرخانه منطقه ای طرح ارتقای 
فرهنگی آپارتمان نشینی در این منطقه بر ضرورت توجه به بومی سازی 

طرح های این چنینی تأکید کرد.
به گزارش امتیاز، اولین جلسه دبیرخانه منطقه ای طرح ارتقای 
فرهنگ آپارتمان نشینی در قلب طهران با حضور علی محمد سعادتی، 
آموزش های شهروندی  اداره  مدیرکل  دانشور،  منطقه، مجتبی  شهردار 
شهرداری تهران، سعید شاهمیر، معاون امور اجتماعی و فرهنگی منطقه، 

تسهیلگران اجرای طرح و دیگر اعضای دبیرخانه قلب طهران برگزار شد.
در این جلسه دانشور، مدیرکل آموزش های شهروندی شهرداری 
به  تهران  کلانشهر  در  آپارتمان ها  بالای  جمعیت  به  اشاره  با  تهران 
فرهنگ  ارتقای  برای  آن  اجرای  اهمیت  و  طرح  کلیات  تشریح 

آپارتمان نشینی بین شهروندان پرداخت. 
وی تأکید کرد: به طور قطع اجرای دقیق و منظم طرح به منظور 

کمیته  و  سیاست گذاری  شورای  در  تعیین شده  عالی  اهداف  به  نیل 
مرکزی طرح ضروری است.

و  تسهیل گری  بخش  مدیر  ملائی ،  جلسه  از  دیگری  بخش  در 
در  پیش بینی شده  برنامه های  و  اهداف  اجرا،  روند  طرح،  ترویج گری 
طول طرح را ارائه کرد و در ادامه سعادتی، شهردار منطقه ۱۲ ضمن 
اشاره به ظرفیت های موجود در محلات منطقه برای جلب مشارکت 
اهالی در طرح های اجتماعی و فرهنگی بر بومی سازی دستورالعمل های 

این گونه طرح ها در مناطق تأکید کرد. 
محلات  در  صورت گرفته  موفق  اقدامات  برخی  تشریح  در  وی 
قلب طهران گفت: اقداماتی نظیر جمع آوری پسماندهای محله شهید 
در  کوچه  شهردار  انتخاب  پلاک به پلاک،  مراجعه  صورت  به  هرندی 
اهالی کوچه  نماینده  ارتباط مستقیم بین  ایجاد  با هدف  محله کوثر 
با  مشکلات  و حل  شناسایی  روند  در  تسریع  منظور  به  شهرداری  و 

هدف  با  که  بوده  اقداماتی  جمله  از  محله  ظرفیت های  از  استفاده 
افزایش مشارکت شهروندان در اداره امور شهر در این منطقه صورت 

گرفته است.
شهردار قلب طهران در پایان از معاونین و رؤسای ادارات همکار 
اقدامات لازم  آپارتمان نشینی خواست همه  فرهنگ  ارتقای  در طرح 
برای اجرای مطلوب این طرح را در دستور کار خود  قرار دهند و با 
استفاده از همه ظرفیت های موجود در محلات برای افزایش بازدهی 

آن استفاده کنند.
و  قوانین  محور  سه  در  آپارتمان شینی  فرهنگ  ارتقای  کمپین 
حریم خصوصی، مشارکت و همسایگی و مدیریت و کاهش پسماند 
در سطح مناطق پایلوت شهر تهران به اجرا درخواهد آمد و در منطقه 
۱۲، معابر منتخب محله دروازه شمیران واقع در ناحیه 6 این منطقه 

به عنوان محله پایلوت اجرای این کمپین انتخاب شده است.

آغاز طرح »هر محله یک گروه 
دوچرخه سوار«  از شهرک کیانشهر 

منطقه 15 
طرح »هر محله یک گروه دوچرخه سوار« از 

شهرک کیانشهر منطقه ۱۵ کلید خورد.
به گزارش امتیاز، وحید رضا انارکی محمدی 
در  طرح  این  اینکه  به  اشاره  با  منطقه  شهردار 
محلات  در  پاک  نقل  و  حمل  گسترش  راستای 
۲۰ گانه منطقه ۱۵ انجام می شود، افزود: اولین 
تشکل مردمی دوچرخه سواری با همکاری بوستان 
آموزش ترافیک و واحد توسعه سیستم های حمل 
ونقل پاک در شهرک کیانشهر منطقه ۱۵ آغاز به 
کار کرده است. به گفته او، آموزش های بوستان 
دوچرخه  قوانین  و  فنی  های  زمینه  در  ترافیک 
سواری شهری برای گروهی متشکل از 6۰ نفر از 
بانوان ۱۵ تا 6۰ سال ساکن این شهرک به اجرا 
درآمد. محمدی با اشاره به اینکه از این تعداد ۲۰ 
نفر پس از گذراندن تمام کلاسهای مجازی و عملی 
در سطح حرفه ای قرار گرفتند، افزود: این افراد با 
همکاری پلیس راهور مسیر حدود ۴ کیلومتر رفت 
و برگشت از بوستان ترافیک، خیابان اسماعیلی و 
خیابان ابراهیمی را رکاب زدند. او با اشاره به اینکه 
علاقه مندان می توانند برای ثبت نام و آموزش به 
نزدیکترین سرای محله سکونت خود یا اداره آموزش 
های شهروندی مراجعه کنند، افزود: این آموزش ها 
با رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی و رعایت 
مقدماتی،  سطح  سه  در  اجتماعی  گذاری  فاصله 
میانی و تکمیلی – دوچرخه سواری شهری برگزار 
می شود که مرحله مقدماتی به صورت مجازی و ۲ 
مرحله دیگر به صورت عملی در گروه های ۲۰ نفره 
در بوستان ترافیک منطقه و توسط مربیان هیات 

دوچرخه سواری برگزار می شود.

تزیین پل های ورودی جنوب شهر به 
فرش های گل بنفشه

فرش های گل بنفشه در آستانه بهار ۱۴۰۰ 
روی پل های ورودی جنوب پایتخت پهن شد.

معاون  صبوری  مجید  امتیاز،  گزارش  به 
خدمات شهری و محیط زیست منطقه با اشاره به 
آماده سازی معابر و بوستان های این منطقه برای 
در  گفت:  بهار  از  استقبال  و  به سال جدید  ورود 
همین راستا ضمن رسیدگی به فضای سبز بوستان 
ها و معابر عمومی، کاشت نشاء گل در بزرگراه های 
و  زیبا  اندازی  ایجاد چشم  هدف  با  محدوده  این 
مفرح برای شهروندان و خودروهای عبوری و نیز 
تعدیل هوای شهر تهران در اولویت قرار گرفته است. 
او ادامه داد: در همین راستا دو فرش گل بنفشه که 
هر کدام به مساحت ۴۰۰ متر مربع است در بزرگراه 
آیت اله سعیدی محدوده منطقه ۱9 کاشته شده، 
ضمن اینکه با اجرای این فعالیت در حاشیه بزرگراه 
آزادگان مسیر غرب به شرق، این محور نیز رنگ و 
بوی بهاری به خود گرفته است. صبوری به ایجاد 
فرش گل در محور شقایق حاشیه بوستان بزرگ 
ایرانیان طی روزهای آتی اشاره کرد و افزود: این 
فعالیت تا بهار سال آینده در راستای آراستن شهر و 
ایجاد مناظر زیبا استمرار خواهد داشت. به گفته این 
مسئول در طرح استقبال از بهار بیش از ۲۰۰ اصله 
درخت روتبال نیز در مسیری به طول یک کیلومتر 
از ورودی شهید کاظمی تا پل شقایق کاشته شده 
است. علاوه براین در فعالیت های آتی ۲ هزار اصله 
درخت در محور شهید هاشمی و ۴ هزار اصله نیز 

در معابر محدوده منطقه کاشته می شود.

معاون شهردار منطقه 4 خبر داد:
طرح جمع آوری و ساماندهی سگ 
های ولگرد از معابر شمال شرق تهران

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
از جمع آوری و زنده گیری  شهرداری منطقه ۴ 
سگ های ولگرد و بلاصاحب از سطح معابر خبر 
داد و گفت: طی ۴ ماه گذشته بیش از 3۰۰ قلاده 

سگ ولگرد به صورت زنده جمع آوری شده است.
با  فرخی«  »حمیدرضا  امتیاز،  گزارش  به 
سلامت  ارتقای  منظور  به  افزود:  خبر  این  اعلام 
بیشتر  هرچه  خاطر  رضایت  و  شهری  آرامش  و 
زنده  و  آوری  جمع  عملیاتی  طرح  شهروندان،  
همیشگی  روال  طبق  ولگرد   های  سگ  گیری 
در محلات بیست گانه منطقه ۴ اجرا می شود.  
منطقه  گذشته  ماهه   ۴ اقدامات  به  اشاره  با  او 
ماه  چهار  در  راستا  این  در  گفت:  زمینه  این  در 
گذشته حدود 3۱۰ قلاده سگ زنده گیری و سگ 
و  واکسیناسیون  از  پس  آوری شده   های جمع 
اقدامات بهداشتی به مرکز کهریزک تحویل داده 
ادامه  در   ۴ منطقه  شهری  خدمات  شدند.معاون 
مشاهده  صورت  در  شهروندان  کرد:  خاطرنشان 
تماس  با سامانه ۱3۷  توانند  چنین مواردی می 
را  انتظارات خود  رسانی،  اطلاع  از  و پس  گرفته 
مطرح نمایند. فرخی در پایان گفت: امید است که 
با اینگونه اقدامات رفاه و امنیت شهروندان بیشتر 
از گذشته تامین و رضایت خاطرشان فراهم شود.

آمار کرونا در ایران از مرز 1.5 میلیون 
نفر عبور کرد

در  کرونا  آمار  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
شبانه روز گذشته را اعلام کرد و گفت: تا کنون 
نفر در  میلیون و ۵3۴ هزار و 3۴  از یک  بیش 

کشور درگیر این بیماری شده اند.
بهمن  هشتم  و  بیست  لاری،  سادات  سیما 
گذشته  روز  شبانه  در  کرونا  آمار  ارائه  به   ،99
پرداخت.سخنگوی وزارت بهداشت با اعلام اینکه 
قرمز،  وضعیت  در  شهرستان   9 حاضر  حال  در 
و  زرد  شهرستان   ۲۲۸ نارنجی،  شهرستان   39
۱۷۲ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند، گفت: 
دزفول،  ماهشهر،  بندر  اهواز،  آبادان،  شهرهای 
دشت آزادگان، شادگان، شوشتر، کارون و هویزه 
در وضعیت قرمز قرار دارند.لاری با اعلام اینکه از 
دیروز تا امروز، ۸ هزار و ۱۱ بیمار جدید مبتلا به 
کووید ۱9 در کشور شناسایی شدند، افزود: مجموع 
بیماران کووید ۱9 در کشور به یک میلیون و ۵3۴ 
هزار و 3۴ نفر رسید. وی با اظهار تاسف از فوت 
در ۲۴ ساعت گذشته، گفت: مجموع  بیمار   ۸9
به ۵9 هزار و ۱۱۷  جانباختگان کرونا در کشور 
نفر رسید. لاری افزود: خوشبختانه تا کنون یک 
میلیون و 3۱۰ هزار و ۸۲۱ نفر از بیماران، بهبود 

یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.

شهردار منطقه یک در نشست با ارزیابان توسعه 
منابع انسانی شهرداری تهران:

آموزش، مهمترین شاخص 
توانمندسازی سازمان است

نیروی انسانی بزرگترین سرمایه هر سازمانی 
است و اگر می خواهیم به سوی سازمانی پیشرو 
جهت  در  ریزی  برنامه  از  گریزی  کنیم،  حرکت 
توانمندسازی نیروها نداریم که یکی از مهمترین 

شاخص های آن، آموزش است.
موسوی  حمید  سید  امتیاز،  گزارش  به 
شهردار این منطقه در نشست با ارزیابان انجمن 
شهرداری  انسانی  منابع  توسعه  و  آموزش  تعالی 
تعالی  ملی  تهران که در هشتمین دوره »جایزه 
ارتقاء  هدف  با  انسانی«  منابع  توسعه  و  آموزش 
سطح دانش، مهارت و یادگیری در سازمان با حضور 
مصطفی آقا علیخانی معاون توسعه منابع انسانی 
شهرداری این منطقه، معاونین، شهرداران نواحی 
و مدیران میانی شهرداری منطقه یک برگزار شد 
ضمن بیان مطلب فوق افزود: سازمان در راستای 
انسانی  منابع  توانمندسازی  با  وری  بهره  ارتقای 
خود علاوه بر پیشبرد عملکردها، به چشم اندازی 
تبدیل می  پیشرو  به سازمانی  و  رسیده  مناسب 
شود. موسوی گفت: دانش کاربردی در شهرداری 
به هنگام  کار آموخته می شود که در این زمینه 
شکل گیری دانشگاهی که آموزش ها و مهارت 
به  نماید، ضروری  ارائه  را  شهرداری  های خاص 
نظر می رسد. شهردار منطقه یک اظهار امیدواری 
کرد با بهره گرفتن از نکات مورد نظر ممیزین در 
یک،  منطقه  در  سازمانی  تعالی  وضعیت  ارزیابی 
در راستای ارتقای سازمان و توسعه و بهره وری 
مضاعف آن، مبحث آموزش جدی تر گرفته شود 
تا سازمان در ارزیابی های بعدی به جایگاه های 
منابع  توسعه  معاون  علیخانی  یابد.    ارتقا  بالاتری 
انسانی شهرداری این منطقه نیز تصریح کرد: در 
این دوره معیارهای رهبری سازمان و رویکردهای 
اداره آموزش در توسعه منابع انسانی، مورد بررسی 
قرار گرفت و بر اساس آن کیفیت خدمات آموزشی 
به کارکنان با هدف ارتقای بهره وری و توسعه و 
تعالی منابع انسانی در منطقه یک ارتقا می یابد. او 
گفت: با بهره مندی از دیدگاه های ارزیابان انجمن 
انسانی از وضعیت  تعالی آموزش و توسعه منابع 
منطقه یک و با توجه به اهمیت جایگاه آموزش 
در توسعه منابع انسانی، اداره آموزش منطقه یک 
اقدام به خود ارزیابی و بررسی و شناسایی نقاط 
تعالی  مدل  مبنای  بر  خود  بهبود  قابل  و  قوت 
آموزش و توسعه نموده و سعی دارد با شرکت در 
مسیر اصول بنیادین مدل تعالی آموزش و توسعه 
گام مهمی در جهت ارتقاء کیفیت خدمات قابل 

ارائه به کارکنان بردارد. 

برگزاری جشنواره تفریحی ورزشی 
فرشتگان زمیني در منطقه 7 

شهردار منطقه ۷ از برگزاری جشنواره تفریحی 
ورزشی فرشتگان زمینی در این منطقه همزمان با 
چهل و دومین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب 

اسلامی خبر داد.
بیان  با  امتیاز، سمیه حاجوی  به گزارش   
و  مبارک فجر  با دهه  افزود: همزمان  این مطلب 
شماري  اسلامي،  انقلاب  شکوهمند  پیروزي  ایام 
جانبازان  هیات  مشارکت  با  زمیني  فرشتگان  از 
بهانه  به    ۷ منطقه  در  تهران  استان  معلولان  و 
برنامه هاي ورزشي و با رعایت کامل پروتکل های 
یکدیگر  با  را  تا شادي  آمدند  هم  گرد  بهداشتی، 
تقسیم کنند.  وی یکي از اهداف اصلي از برگزاري 
این فستیوال ورزشي را اصلاح نگرش جامعه نسبت 
به کودکان و شهروندان داراي معلولیت بیان کرد 
و گفت: در این فستیوال ورزشي فرشتگان زمیني 
)پسران و دختران سندروم داون و کم توان ذهني و 
اوتیسم( در کنار خانواده، از نظر سن و توانمندي ها 
ویژه  سه  در  مجزا  گروه  سه  در  و  بندي  تقسیم 
برنامه همایش دوچرخه سواري، فوتبال و جشنواره 
تفریحي ورزشي با یکدیگر به رقابت پرداختند.  به 
گفته وی در جریان این مراسم دو تیم از فرشتگان 
مهرداد  مرحوم  یادبود  فوتبال  مسابقه  در  زمیني 
میناوند و مرحوم علي انصاریان شرکت و با اهداء 
گل در جایگاه ویژه به این دو قهرمان فوتبال کشور 

اداي احترام کردند. 

مرمت سقاخانه 110ساله عزیز محمد در 
محدوده حصار ناصری شروع شد

شهردار منطقه ۱۱ تهران گفت: در راستای 
اجرای پروژه های محرک توسعه محله ای، مرمت 
سقاخانه ۱۱۰ ساله عزیز محمد در خیابان فروزش 
از امروز آغاز شده و تا اردیبهشت ۱۴۰۰ به پایان 

خواهد رسید.
به گزارش امتیاز، نصراله آبادیان در این باره 
توضیح داد: در راستای اجرای پروژه های محرک 
توسعه محله ای و کوچک مقیاس در محله های 
سازی  زیبا  اداره  سوی  از  تهران   شهر  مرکزی 
معاونت خدمات شهری و محیط زیست این منطقه 
طرح مرمت سقاخانه عزیز محمد که بیش از ۱۱۰ 
سال قدمت دارد؛ آماده و عملیات اجرایی آن امروز  
با نظارت سازمان میراث فرهنگی آغاز شد. آبادیان 
افزود: سقا خانه عزیز محمد به دلیل قدمت بنا دچار 
آسیب هایی از جمله شکستگی کاشی ها و تزئینات 
بنا، نمای فرسوده، الحاق زوائد، فرورفتگی ستون 
های آبخوری به زیر آسفالت و وجود سر در تابلوی 
مغازه ها که منجر به پوشاندن نمای فاخر سقاخانه 
شده است؛ که در این عملیات به طور کامل مرمت 
خواهند شد. او در این باره بیان کرد: حذف زوائد 
به  برگرداندن جداره سقاخانه  پاکسازی جداره،  و 
حالت اولیه بنا، مرمت کاشی های شکسته، مرمت 
و  ها  مغازه  تابلوی  در  سر  حذف  ها،  کاری  آینه 
استفاده از تابلوهای سنتی متناسب با بنا و تزئینات 
آن از برنامه های عملیات مرمت سقا خانه تاریخی 
عزیز محمد است.به گفته شهردار منطقه ۱۱ طرح 
مرمت این سقا خانه در راستای ماده ۴6 برنامه ۵ 
ساله سوم شهرداری تهران با موضوع احیای بافت 
و بناهای تاریخی شهر تهران سال گذشته از سوی 
اداره زیبا سازی این منطقه تهیه شد . سقاخانه عزیز 
محمد که همواره با نور سبز، روشن است توسط 
حاج عباسعلی، فرزند مرحوم عزیزمحمد در سال 
۱۲۵6 شمسی ساخته شد و در دوران قاجار یکی از 

منابع تأمین مهم آب مردم بوده است.
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